



## 博愛通訊 eNewsletter

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • website: [www.bcs-usa.org](http://www.bcs-usa.org) • Email: [bcs\\_board@yahoo.com](mailto:bcs_board@yahoo.com)

### 博愛活動 BCS Upcoming Events

日期	事項	Event	地點 Location
11/6	董事會會議	Board Meeting	Zoom
11/20	學術比賽報名開始	Academic Competition Registration Begins	Online
11/27	感恩節假期	No School / Thanksgiving	

### 本期摘要 Summary

- 為地震做準備  
Preparing for an Earthquake
- 家長、學生手冊 **\*請注意 - 截止日期: 2021 年 10 月 10 日\***  
Parent & Student Handbook 2021-2022 **\*ATTENTION! - return by 10/10/21\***
- 北加州中文學校聯合會會訊  
ANCCS News

## 為地震做準備

1989 年 10 月 17 日，舊金山灣區發生 6.9 級地震。地震是由沿聖安地列斯斷層的滑動引發的。地震震央位於聖克魯斯山脈的



Loma Prieta峰附近。本週日是Loma Prieta地震發生 32 週年。從那時起，灣區就沒有發生過大地震。我們生活在地震多發地區，聯邦政府敦促加州居民制定應急計劃。除了應急計劃外，地震學家還敦促人們做好準備，下載“[MyShake](#)”應用程式到你的手機中，這是一款地震預警應用程序，旨在在地震發生前提供幾秒鐘的預警——這是您可以躲在桌子底下的幾秒鐘 直到震動結束。

你準備好下一次大地震了嗎？

如果遇到地震，需要切記三步驟：蹲下、尋掩護、堅持稍等  
查看以下鏈接以了解有關地震準備的更多信息：

### [地震準備](#)



[博愛臉書](#)  
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)  
[Support BCS via Amazon](#)



## **Preparing for an Earthquake**

On October 17, 1989, a magnitude 6.9 earthquake hit the San Francisco Bay Area. The earthquake was triggered by a slip along the San Andreas Fault. Its epicenter was near Loma Prieta peak in the Santa Cruz mountains.

This Sunday marks the 32<sup>nd</sup> anniversary of the Loma Prieta earthquake. The bay area hasn't experienced a major quake since then. We are living in an earthquake prone area, the Federal Government urges Californians to make an emergency plan.

In addition to an emergency plan, seismologists are urging people to be prepared. Download the "[MyShake](#)" app into your cell phone, the earthquake early warning app that is designed to provide potentially seconds of warning ahead of an earthquake – that's seconds you can take cover under a table until the shaking ends.

Are you ready for the next big quake?

If you encounter an earthquake, you need to remember three steps: DROP, COVER, and hold on.

Check out the link below to learn more about earthquake preparation:

[Earthquake Preparation](#)



[博愛臉書](#)  
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)  
[Support BCS via Amazon](#)



# 家長、學生手冊

## Parent & Student Handbook 2021-2022

**請**仔細閱讀家長和學生手冊，並簽署家長回條，截止日期為 2021 年 10 月 10 日。未上交家長回條的學生名單已發送給班級代表。

Please **read** the parent and student handbook and **sign** the parent **return slip by October 10, 2021**. A list of students who have not submitted the parent return slip has been sent to the class representative.

1. 請[點擊這裡](#)，閱讀家長和學生手冊。  
Please [click here](#) to read the parent and student handbook.
2. 請[點擊這裡](#)，簽署家長回條。  
Please [click here](#) to complete the parent return slip.

**博愛仍接受辦理秋季新生報名!**

BCS is still accepting new students for Fall registration



[博愛臉書](#)  
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)  
[Support BCS via Amazon](#)





北加州中文學校聯合會

Association of Northern California Chinese Schools



P.O. Box 362250, Milpitas, CA 95036-2250 <http://www.ANCCS.org> <https://www.facebook.com/groups/ANCCS.US>

October 06, 2021 第44屆雙週刊第三期

ANCCS Bi-weekly Newsletter Link:

第三期: <https://mailchi.mp/98684440eab9/43rd-anccs-newsletter-4413513?e=d18fe32735>

第二期: <https://mailchi.mp/73463738bbb2/43rd-anccs-newsletter-4409285?e=d18fe32735>

第一期: <https://mailchi.mp/7116d360d7c2/43rd-anccs-newsletter-4405665?e=d18fe32735>



博愛臉書  
[BCS Facebook](#)

支持博愛  
[Support BCS via Amazon](#)



## BCS Contacts



If you have any questions or suggestions for improvement concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership listed below.

Department	Email
BCS Board	bcs_board@yahoo.com
Secretary	secretary@bcs-usa.org
Admin / Operations	vp-admin@bcs-usa.org
IT / Website Support	it@bcs-usa.org
Registration	registration@bcs-usa.org
Curriculum	vp-curriculum@bcs-usa.org
Mandarin	mandarin@bcs-usa.org
Cantonese	cantonese@bcs-usa.org
CFL	cfl@bcs-usa.org
HSIC	hsic@bcs-usa.org
Academic Competition	ac@bcs-usa.org



[博愛臉書](#)  
[BCS Facebook](#)

[支持博愛](#)  
[Support BCS via Amazon](#)

